
RDŻ/01/11/2024              Gliwice, dnia 12.11.2024 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 12 listopada 2024 r, godz. 18.00

Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał zebra-
nych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 8 członków Rady Dzielnicy) i zapro-
ponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie zebrania.
2. Umowa dzierżawy boiska.
3. Propozycje do planów wydatków.
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu.
5. Wolne wnioski, sprawy nowe. 
6. Zakończenie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1) Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig otworzył zebranie i stwierdził prawomocność obrad. 

Ad 2) Umowa dzierżawy boiska.

➢ Na zebraniu, Rada Dzielnicy gościła Wiceprezydent miasta Gliwice Panią Agnieszkę Dylewską, Wiceprezy-
denta miasta Gliwice Pana Jarosława Ziębę oraz Dyrektora MZUK Panią Justynę Małek. 

➢ Na zebraniu obecni byli również przedstawiciele klubu sportowego oraz mieszkańcy dzielnicy Żerniki, zain-
teresowani sprawą wydzierżawienia terenu dla MKS. 

➢ Władze Miasta przedstawiły możliwości wynajmu oraz dzierżawy terenu w celu zagospodarowanie go na
boisko dla Szkółki Piłkarskiej MKS. 

➢ Podczas zebrania nie zapadła ostateczna decyzja. Zostanie sprawdzony plan zagospodarowanie sąsiadują-
cej działki, przedstawiciele klubu zorientują się, czy istnieje możliwość postawienia kontenera na sprzęt na
działce należącej do pobliskiej Parafii. Sprawa zostaje otwarta do następnego zebrania.

Ad 3) Propozycje do planów wydatków.

➢ SP 13 złożyła wniosek na zakup sprzętu sportowego w wysokości 1.495,00 zł. Członkowie Rady jednogło-
śnie wyrazili zgodę na zakup sprzętu sportowego,

➢ Klub Seniora prosi o zabezpieczenie środków w wysokości 1.200,00 zł na zakup paczek świątecznych dla
seniorów. 5 Członków RD zagłosowało za przekazaniem środków, trzech Członków RD się wstrzymało,

➢ Rada Dzielnicy zorganizuje spotkanie świąteczne dla mieszkańców Dzielnicy. Na ten cel zostanie przezna -
czone 2.100,00 zł. Członkowie Rady jednogłośnie zagłosowali za organizacją spotkania.

Ad 4) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu.

➢ do Wydziału Usług Komunalnych wysłane zostało pismo z ponowną prośbą o doświetlenie ul. Omańkow-
skiej. W odpowiedzi Rada Dzielnicy otrzymała pismo, że oświetlenie ww. ulicy jest umieszczone na liście
zadań oczekujących na realizację w latach następnych,

➢ z uwagi na nadmierną prędkość kierowców samochodów poruszających się ul. Na Łuku, na prośbę mieszkań-
ców zostało wysłane pismo do ZDM z prośbą o zamontowanie progów zwalniających lub szykan na tej ulicy.   
             



ZDM wpisze na listę propozycji do realizacji na lata następne wykonanie progu zwalniającego w formie
wyniesienia nawierzchni jezdni w ciągu ulicy Na Łuku.

➢ Rada Dzielnicy wysłała pismo do ZDM w sprawie pilnej potrzeby naprawy pękniętego lustra drogowego
oraz zmiany lokalizacji znaku z nazwą ulicy "Na Łuku" w naszej okolicy. Zarząd Dróg Miejskich w Gliwicach
poinformował, iż zleci wymianę zniszczonego lustra drogowego na nowe oraz zleci dokonanie korekty zie-
leni przydrożnej, która zasłania tabliczki z nazwą ulicy Na Łuku. 

Ad 5) Wolne wnioski, sprawy nowe. 

➢ nie zgłoszono żadnych nowych spraw.

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono  posiedzenie  Rady  Dzielnicy,  ustalono  kolejny  termin  posiedzenia  Rady  Dzielnicy  
na godz. 18:00 w dniu 10 grudnia 2024 r. 

   Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     

       …................................               …...................................................

            Małgorzata Toll       (podpis)


